
Broj: 0101- 865/2
                                                                                                                              

Z A P I S N I K
SA  3. SJEDNICE SKUPŠTINE OPŠTINE BUDVA,
ODRŽANE  27. i 28. DECEMBRA 2012. GODINE

                                     

Budva, 11. mart 2013. godine



   Broj:0101-865/2 

Z  A  P  I  S  N  I  K

sa  3. sjednice  Skupštine opštine Budva,  održane 27. i 28. decembra 2012. godine u Velikoj sali 
Opštine Budva. 

Sjednica je počela u 10,05 časova, a predsjedavao je Boro Lazović, predsjednik  Skupštine opštine 
Budva.

Predsjedavajući Boro Lazović, odredio je odbornicu Tijanu Kotarac za zamjenicu predsjedavajućeg 3. 
sjednice SO Budva.

Izvršena je prozivka prisutnih odbornika.  
                          

PRISUTNI ODBORNICI:

1. Armenko Aleksandar 14. Ljubanović Gojko
2. Balević Milan 15. Medin-Stanić Branka
3. Banović Radomir 16. Mitrović Andrija
4. Božović Dušan 17. Pejović Mijomir
5. Vujičić Božidar 18. Petković Ante
6. Vuković Marko 19. Popović Srđa
7. Vučetić Vesna 20. Pribilović Đorđije
8. Delić Radovan 21. Purić Nada
9. Đurašković Lucija 22. Radoman Blažo
10. Kotarac Tijana 23. Radulović Radovan
11. Kuljača Vojo 24. Rađenović Krsto
12. Lazović Boro 25. Tomović Radosav
13. Leković Nataša 26. Džaković Stevan

                                                                                             
                                                     ODSUTNI ODBORNICI:
      
       1. Backvić Mihailo 4. Gregović Jovan
       2. Božović Milo 5. Perović Časlav
       3. Vujović Đorđije 6. Ratković Sanja

Predsjedavajući Boro Lazović je konstatovao da sjednici prisustvuje 26, od ukupno 32 odbornika i da 
Skupština može da počne sa radom. 

Pored odbornika sjednici Skupštine su prisustvovali:   
-  predsjednik Opštine Budva,        
-  glavna administratorka,
-  menadžerka Opštine Budva,
-  starješine organa lokalne uprave,
-  rukovodioci javnih preduzeća i ustanova čiji je osnivač Opšina,
-  ovlašćeni  predstavnici stranaka,
-  predstavnici mjesnih zajednica,
-  predstavnici sredstava javnog informisanja i
- g-din Savo Martinović, član Uprave boćarskog kluba „Maini“.

Predsjedavajući je pozdravio sve prisutne i zahvalio se na prisustvu.

Shodno članu 61., 62., 63. i 64. Poslovnika SO Budva, prešlo se na odbornička pitanja. 
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Odbornicima Krstu Rađenoviću, Luciji Đurašković, Đorđiju Vujoviću, Mijomiru Pejoviću, Božidaru 
Vujičiću i Stevanu Džakoviću, dostavljeni su odgovori na odbornička pitanja.

Odbornica Lucija Đurašković je postavila dopunsko odborničko pitanje:
1. „Molim Vas da mi date precizniji odgovor na pitanje zašto prostor bioskopa ne može da se priključi 

nekoj od postojećih kulturnih institucija?“

Odbornik Krsto Rađenović je postavio dopunsko odborničko pitanje:
1. „Molim Vas da mi date odgovor po kojoj cijeni je prodata parcela od 62.325 m², koju je kupio  
„V.A.S. Invest“ d.o.o.?“

Odbornik Božidar Vujičić je postavio dopunsko odborničko pitanje:
1. „Pošto sam dobio odgovor kako nije potpisano nijedno rješenje, ponavljam pitanje, da bi se isto 

provjerilo za narednu sjednicu: Koliko je predsjednik Opštine Budva potpisao ugovora o zakupu zemljišta u 
svojini Opštine Budva, neposrednom pogodbom ili bez plaćanja zakupnine, u skladu sa Odlukom o davanju 
ovlašćenja predsjedniku Opštine, broj 0101-632/1 od 18.09.2012. godine? Molim Vas da mi dostavite kopije 
ugovora, ukoliko je došlo do realizacije istih.“

Odbornička pitanja na ovoj sjednici  postavili  su odbornici :  Đorđije Pribilović,  Lucija Đurašković, 
Mijomir Pejović, Božidar Vujičić, Krsto Rađenović, Ante Petković i Stevan Džaković.

Odbornička pitanja odbornika Đorđija Pribilovića glase:
1. «Koliko je stanova i koje strukture dobijeno na ime kompenzacija za komunalije u periodu 2009-

2013. godina, kakva je sudbina istih stanova, jesu li prodati ili podijeljeni za rješavanje stambenih pitanja, ako 
jesu kome?« 

2. «Da li je moguće obezbjediti parking prostor za građane iz Mediteranske ulice, po sličnim uslovima 
kao i u proteklom periodu?« 

Odbornička pitanja odbornice Lucije Đurašković glase:
1.  «Imajući  u  vidu  ekonomsku krizu,  koji  su projekti,  posebno iz  oblasti  kulture,  kandidovani  za 

finansiranje iz evropskih fondova?« 
2. «S obzirom da prostor Starog Grada i njegove bliže okoline sadrži spomenike kulture od posebnog 

značaja koji su sve više podložni brutalnoj devastaciji (primjeri: ranohrišćanska bazilika, rimske terme, pilona 
kapije  antičke  Budve,  kripta  benediktinskog  manastira,  odnosno  današnje  zgrade  Jadranske  straže, 
srednjovijekovne  zidine  sa  kulama,  rimski  i  ranohrišćanski  mozaici,  srednjovijekovni  dio  Citadele  i  sl.) 
smatram da je zbog čitavog niza prekršaja zakona,  koji  ovome doprinose,  na primjer Zakona o državnoj 
imovini, Zakona o katastru, o prodaji državne imovine bez znanja Skupštine, o teškoj povredi nekadašnjeg 
Zakona o zaštiti  spomenika kulture,  danas Zakona o kulturnim dobrima, o ugrožavanju istorijskog jezgra 
grada  prenamjenom objekata  kulture  u  kafane,  butike  i  slično,  uništavanju  grobova,  Zakona  o  izgradnji 
objekata, da li će se, u što skorijem roku, obrazovati posebna skupštinska komisija koja bi preko stručnih lica 
ispitala  višegodišnje  kršenje  navedenih  zakona  i  koja  bi  dala  predlog  mijera  tako  da  se  objekti  vrate  u 
kulturološki svrsishodnu funkciju Staraog Grada i time bitno doprinesu što kvalitetnijem razvoju turističkih 
potencija cjelokupne budvanske opštine?»

Odbornička pitanja odbornika Mijomira Pejovića glase:
1. «Zbog čega niko od nadležnih iz Opštine Budva nije reagovao na kapitalni iznos Bužeta Vlade Crne 

Gore za 2013. godinu, pošto je tim Budžetom za Budvu predviđeno nula eura?« 
2. «Da li je Radna grupa, koja je prije dvije godine obrazovana od strane ove Skupštine,  sa ciljem da 

preduzme određene aktivnosti  u  cilju  zaštite  zaostavštine porodice  Luketić,  odobrila  prodaju parcele  kod 
Vračara, koja je dio zaostavštine porodice Luketić? Takođe Vas molim da mi dostavite Izvještaj Radne grupe 
za posljednje dvije godine šta je sve preduzela u cilju zaštite zaostavštine porodice Luketić.« 

Odbornička pitanja odbornika Božidara Vujičića glase:
1. «Da li izvršna vlast Opštine Budva ima namjeru da podnese zahtjev da se uknjiži na 20.000 m²  

novonastale zemlje, koja je nastala nelegalnom gradnjom, a koja se trenutno ne vodi na nikog, na ostrvu Sveti  
Nikola?« 
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2. «Molim Vas da nadležni organ da odgovor o sudbini 97.000 m² zemlje, koju je na jednoj od prošlih 
sjednica  Skupština  poklonila  FK «Mogren«,  među  kojima  je  i  par  hiljada  m²  zemljišta  za  koje  se  vodi 
postupak povraćaja bivšim vlasnicima. Takođe Vas molim da mi odgovorite da li je Opština Budva jedini 
osnivač FK «Mogren» ili udio imaju i neka druga lica?« 

Odbornička pitanja odbornika Krsta Rađenovića glase:
1. «Koliko je Opština Budva prodala zemlje (koje su to parcele, po kojoj cijeni, koja kvadratura) u KO 

Bečići, KO Kuljači i KO Kamenovo?« 
2. «Koliko je Opština Budva platila za mobilijar koji je namjenjen Aqua parku, koji se nalazi u luci Bar 

i da li može jedna delegacija iz Parlamenta da pođe da vidi u kakvom je stanju sada taj mobilijar?« 

Odbornička pitanja odbornika Anta Petkovića glase:
1. «Može li se sanirati ulaz u ulicu Blaža Jovanovića koji je oštećen i kakva je mogućnost da se uradi 

pasarela na tom dijelu?« 
2. «Šta će inspekcijske službe uraditi da se objekti kao što je Jadranski sajam, kao i nekoliko objekata  

na zaobilaznici i u Bečićima srede, da ne bi ružili grad, pošto se bliži početak sezone?« 

Odbornička pitanja odbornika Stevana Džakovića glase:
1. «Molim Vas da mi dostavite, u pisanoj formi, dugovanja Opštine Budva (kome, kako, zašto, od 

kada), da se razdvoje presude (na čije ime i iznosi), garancije (ime i iznosi), krediti (ime i iznosi), hipoteke i  
sva ostala dugovanja, dugovanja prema trećim licima i ostalo.« 

2.  «Molim Vas  da  mi  dostavite  Ugovor  sa  učesnicima dočeka  Nove 2013.  godine  (sa  Zdravkom 
Čolićem ili sa menadžerom, grupom «Parni valjak«, odnosno njihovim menadžerom ), kao i da dostavite sve 
uplate koje se tiču dočeka Nove godine, tj. uplate prema svim učesnicima u manifestaciji.« 

Shodno  članu  78.  Poslovnika  Skupštine  opštine  Budva,  Skupština  se  izjasnila  o  Zapisniku  sa  2. 
sjednice Skupštine opštine Budva, koja je održana 11. decembra 2012. godine 

Stavljen  je na glasanje Zapisnik sa 2. sjednice Skupštine opštine Budva, koja je održana 11. decembra 
2012. godine

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 26-dvadesetšest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 24-dvadesetčetiri odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 2-dva odbornika) donijela sljedeći

Z A K LJ U Č A K
USVAJA SE ZAPISNIK SA  2. SJEDNICE SKUPŠTINE OPŠTINE BUDVA,

KOJA JE ODRŽANA  11. DECEMBRA 2012. GODINE

Uz akt o sazivu sjednice predložen je dnevni red. 
 

Stavljen je na glasanje predloženi dnevni red. 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština  većinom glasova (ukupno je 

glasalo 26-dvadesetšest odbornika, od kojih je ”za” glasao 21-dvadesetjedan odbornik, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 5-pet odbornika) usvojila sledeći

D N E V N I   R E D:

1.  Predlog Odluke o Budžetu opštine Budva za 2013. godinu;
2. Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o stanju uređenja prostora u opštini Budva za 2012. 
godinu;
3. Predlog Odluke o usvajanju Programa uređenja prostora opštine Budva za  2013. godinu;
4. Predlog Odluke o usvajanju Programa investicionih aktivnosti Opštine Budva za 2013. godinu;
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5. Predlog Odluke o produženju primjene Plana postavljanja privremenih objekata na teritoriji 
opština Budva za 2012.godinu;
6. Predlog Odluke o izmjeni Detaljnog urbanističkog plana "Centar" Petrovac;
7. Predlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o naknadama za rad i drugim primanjima 
odbornika i lica koje bira - imenuje Skupština opštine;
8. Predlog  Odluke  o  davanju  saglasnosti  na  kreditno  zaduženje  JP “Vodovod  i  kanalizacija” 
Budva;
9. Predlog Odluke o smanjenju osnovnog kapitala privrednog društva "Budva Holding" d.o.o. 
Budva;
10. Predlog Odluke o izmjeni  Statuta  društva  sa  ograničenom odgovornošću "Budva Holding" 
Budva;
11. Predlog Odluke o unošenju nenovčanog kapitala  u Joint-venture društvo “Montenegro golf 
course” d.o.o. Kotor;
12. Predlog Odluke o razmjeni nepokretnosti (KO Petrovac);
13. Predlog Odluke o suosnivanju Boćarskog kluba "Maini";
14. Predlog Odluke o izmjeni Odluke o pristupanju izmjenama i dopunama Poslovnika Skupštine 
opštine Budva (“Sl. list Opštine Budva” br. 1/10);
15. Predlog Poslovnika Skupštine opštine Budva;
16. Predlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o obrazovanju radnih tijela Skupštine opštine Budva 
(“Sl. list opštine Budva” 4/05);
17. Predlog Programa rada Skupštine opštine Budva za 2013. godinu;
18. Predlog Rješenja o imenovanju Opštinke izborne komisije;
19. Predlog Rješenja o određivanju odbornika Skupštine opštine Budva koji će prisustvovati pri 
sklapanju braka;
20. Razmatranje izvještaja o radu JPU "Ljubica V. Jovanović-Maše" Budva za školsku 2011/2012 
godinu;
21.  Razmatranje Izvještaja o radu JU Onovna škola "Stefan Mitrov Ljubiša" za školsku 2011/2012 
godinu;
22. Razmatranje Izvještaja o radu JU "Druga osnovna škola" Budva za školsku 2011/2012. godinu;
23. Razmatranje  Izvještaja  o  radu  JU  Osnovna  škola  "Mirko  Srzentić"  Petrovac  za  školsku 
2011/2012. godinu;
24. Razmatranje  Izvještaja  o  radu JU Srednja  mješovita  škola  "Danilo  Kiš"  Budva za  školsku 
2011/2012. godinu;
25. Razmatranje Izvještaja o radu JU Škola za osnovno muzičko obrazovanje Budva i područno 
odjeljenje Petrovac za školsku 2011/2012. godinu;
26. Razmatranje Izvještaja o radu JZU "Dom zdravlja" Budva za 2011.godinu;
27. Razmatranje Izvještaja o radu Uprave policije PJ Budva za 2011. godinu.

1.
Prešlo se na razmatranje prve tačke dnevnog reda:  Predlog Odluke o Budžetu opštine Budva za 

2013. godinu

 Predlagač ovog akta je predsjednik Opštine,  a predstavnik predlagača je Mihailo Đurović, sekretar 
Sekretarijata za privredu i finansije.

U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Đorđije Pribilović, Radosav Tomović, 
Srđa  Popović,  Lucija  Đurašković,  Božidar  Vujičić,  Mijomir  Pejović,  Stevan  Džaković,  Ante  Petković, 
Radovan Delić  i  Gojko Ljubanović,  a  od ostalih  prisutnih  na  sjednici  su učestvovali:  Veselin  Marković,  
predsjednik OO SNP-a; Krsto Radulović, predsjednik Savjeta MZ Markovići i Lazar Rađenović, predsjednik 
Opštine Budva.

Odbornik Mijomir Pejović je istakao da neće podržati usvajanje ovog akta.

Predsjedavajući Boro Lazović je objavio da je na sjednicu u međuvremenu stigao odbornik Jovan 
Gregović, tako da sjednici prisustvuje 27 odbornika.
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Stavljen je na glasanjePredlog Odluke o Budžetu opštine Budva za 2013. godinu

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova  (ukupno je 
glasalo 26-dvadesetšest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17-sedamnaest odbornika, “protiv” je bilo 7-sedam 
odbornika i “uzdržanih” je bilo 2-dva odbornika)  usvojila

ODLUKU O BUDŽETU OPŠTINE BUDVA ZA 2013. GODINU
2.

Prešlo se na razmatranje druge tačke dnevnog reda:  Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o 
stanju uređenja prostora u opštini Budva za 2012. godinu

Predlagač ovog akta je predsjednik Opštine a predstavnici predlagača su Danijela Marotić, sekretarka 
Sekretarijata za prostorno planiranje i održivi razvoj i Cvetko Pajković, sekretar Sekretarijata za investicije.

U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Mijomir Pejović, Đorđije Pribilović, 
Božidar Vujičić,  Stevan Džaković,  Krsto Rađenović i  Boro Lazović,  a od ostalih  prisutnih na sjednici  je 
učestvovao Veselin Marković, predsjednik OO SNP-a.

   Stavljen je na glasanje Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o stanju uređenja prostora u 
opštini Budva za 2012. godinu

Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 
(ukupno je glasalo 26-dvadesetšest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17-sedamnaest odbornika, “protiv” je 
bilo 3-tri odbornika  i “uzdržanih” je bilo 6-šest odbornika)  usvojila

ZAKLJUČAK O PRIHVATANJU IZVJEŠTAJA O STANJU UREĐENJA PROSTORA U OPŠTINI 
BUDVA ZA 2012. GODINU

U 14,50 časova, predsjedavajući je odredio pauzu do 15,45 časova.

(Pauza je trajala od 14,50 časova do 16,00 časova)

Nakon završene pauze izvršena je prozivka odbornika da bi se utvrdio kvorum. 

PRISUTNI ODBORNICI:

1. Armenko Aleksandar 11. Lazović Boro
2. Balević Milan 12. Ljubanović Gojko
3. Banović Radomir 13. Medin-Stanić Branka
4. Božović Dušan 14. Mitrović Andrija
5. Vuković Marko 15. Petković Ante
6. Vučetić Vesna 16. Popović Srđa
7. Delić Radovan 17. Pribilović Đorđije
8. Đurašković Lucija 18. Purić Nada
9. Kotarac Tijana 19. Radoman Blažo
10. Kuljača Vojo 20. Radulović Radovan

                                                             21. Tomović Radosav

ODSUTNI ODBORNICI:

1. Backović Mihailo 6. Leković Nataša
2. Božović Milo 7. Pejović Mijomir
3. Vujičić Božidar 8. Perović Časlav
4. Vujović Đorđije 9. Rađenović Krsto
5. Gregović Jovan 10. Ratković Sanja
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                                                   11. Džaković Stevan

Zamjenica predsjedavajućeg je konstatovala da sjednici prisustvuje 21, od ukupno 32 odbornika i da 
Skupština može da nastavi sa radom. 

Prije prelaska na razmatranje  treće  tačke dnevnog reda,  predsjedavajući  je  predložio  da  se,  radi 
efikasnosti i racionalnosti rada, a na osnovu člana 84. Poslovnika,  spoji razmatranje tačaka  3 i 4 te da se o 
njima vodi zajednički pretres, a odlučuje odvojeno, tj. pojedinačno po svakoj tački. 

Stavljen je na glasanje  predlog o spajanju rasprave po tačkama  3 i 4 dnevnog reda.

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština jednoglasno (ukupno je glasao 
21-dvadesetjedan  odbornik,  od  kojih  je  ”za”  glasao  21-dvadesetjedan  odbornik,  “protiv”  nije  bilo  i 
“uzdržanih” nije bilo) prihvatila

Predlog da se spoji rasprava po tačkama 3 i 4 dnevnog reda

Prešlo se na razmatranje 3. i 4. tačke dnevnog reda:
  - Predlog Odluke o usvajanju Programa uređenja prostora opštine Budva za  2013. godinu;

- Predlog Odluke o usvajanju Programa investicionih aktivnosti Opštine Budva za 2013. godinu.

Predlagač ovih akata je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Cvetko Pajković, sekretar 
Sekretarijata za investicije. 

Predsjedavajući  Boro  Lazović  je  objavio  da  su  na  sjednicu  u  međuvremenu  stigli  odbornici  Krsto 
Rađenović, Mijomir Pejović, Božidar Vujičić, Stevan Džaković i Nataša Leković, tako da sjednici prisustvuje 
26 odbornika.  

U  pretresu  po  ovim  tačkama  dnevnog  reda  učestvovali  su  odbornici:  Radosav  Tomović,  Krsto 
Rađenović, Lucija Đurašković, Radomir Banović, Boro Lazović, Gojko Ljubanović, Božidar Vujičić, Dušan 
Božović, Radovan Delić, Ante Petković, Tijana Kotarac, Mijomir Pejović i Stevan Džaković, a od ostalih 
prisutnih na sjednici su učestvovali: Veselin Marković, predsjednik OO SNP-a i Lazar Rađenović, predsjednik 
Opštine Budva.

Odbornici Radomir Banović i Gojko Ljubanović su istakli da će podržati usvajanje ovih akata.

Glasanje se vršilo pojedinačno po svakoj tački.

   Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o usvajanju Programa uređenja prostora opštine Budva 
za  2013. godinu

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova  (ukupno je 
glasalo 26-dvadesetšest odbornika, od kojih je ”za” glasao 21-dvadesetjedan odbornik, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 5-odbornika)  usvojila

ODLUKU O USVAJANJU PROGRAMA UREĐENJA PROSTORA OPŠTINE BUDVA ZA  2013. 
GODINU

   Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o usvajanju Programa investicionih aktivnosti Opštine 
Budva za 2013. godinu

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova  (ukupno je 
glasalo  26-dvadesetšest  odbornika,  od  kojih  je  ”za”  glasalo  20-dvadeset  odbornika,  “protiv”  nije  bilo  i 
“uzdržanih” je bilo 6-šest odbornika)  usvojila

ODLUKU O USVAJANJU PROGRAMA INVESTICIONIH AKTIVNOSTI OPŠTINE BUDVA ZA 
2013. GODINU

5.
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Prešlo se na razmatranje pete tačke dnevnog reda:  Predlog Odluke o produženju primjene Plana 
postavljanja privremenih objekata na teritoriji opština Budva za 2012.godinu.

Predlagač ovog akta je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Danijela Marotić, sekretarka 
Sekretarijata za prostorno planiranje i održivi razvoj. 

Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o produženju primjene Plana postavljanja privremenih 
objekata na teritoriji opština Budva za 2012.godinu.

Nakon  obavljenog  glasanja,  zamjenica  predsjedavajućeg  je  objavila  da  je  Skupština  jednoglasno 
(ukupno je glasalo 24-dvadesetčetiri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 24-dvadesetčetiri odbornika, “protiv” 
nije bilo i “uzdržanih” nije bilo)  usvojila

ODLUKU O PRODUŽENJU PRIMJENE PLANA POSTAVLJANJA PRIVREMENIH 
OBJEKATA NA TERITORIJI OPŠTINA BUDVA ZA 2012.GODINU

6.
Prešlo  se  na  razmatranje  šeste  tačke  dnevnog  reda:  Predlog  Odluke  o  izmjeni  Detaljnog 

urbanističkog plana "Centar" Petrovac.

Predlagač ovog akta je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Danijela Marotić, sekretarka 
Sekretarijata za prostorno planiranje i održivi razvoj. 

U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Mijomir Pejović, Stevan Džaković, 
Đorđije Pribilović,  Ante Petković,  Boro Lazović,  Tijana Kotarac,  Krsto Rađenović i  Milan Balević,  a od 
ostalih prisutnih na sjednici je učestvovao Mihailo Đurović, predsjednik OO SDP-a.

Odbornici Đorđije Pribilović i Ante Petković su istakli da će podržati usvajanje ovog akta.

Odbornik Milan Balević, ispred Kluba odbornika PCG, je istakao da će odbornici ove partije podržati 
usvajanje ovog akta.

Stavljen  je  na  glasanje Predlog  Odluke  o  izmjeni  Detaljnog  urbanističkog  plana  "Centar" 
Petrovac.

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova  (ukupno je 
glasalo 26-dvadesetšest  odbornika,  od kojih je  ”za” glasalo 23-dvadesettri  odbornika,  “protiv” nije  bilo  i 
“uzdržanih” je bilo 3-tri odbornika)  usvojila

ODLUKU O IZMJENI DETALJNOG URBANISTIČKOG PLANA "CENTAR" PETROVAC

7.
Prešlo se na razmatranje sedme tačke dnevnog reda:  Predlog Odluke o izmjenama i dopunama 

Odluke o naknadama za rad i  drugim primanjima odbornika i  lica koje bira -  imenuje Skupština 
opštine.

Predlagač ovog akta je odbornik Božidar Vujičić, koji je dao uvodno obrazloženje.

U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Ante Petković, Srđa Popović, Tijana 
Kotarac i Boro Lazović.

Odbornik Ante Petković je istakao da neće podržati usvajanje ovog akta.
Odbornik Srđa Popović, ispred Kluba odbornika DPS-a, je istakao da će odbornici ove partije podržati 

usvajanje ovog akta.

Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o naknadama za rad i 
drugim primanjima odbornika i lica koje bira - imenuje Skupština opštine.
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Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova  (ukupno je 
glasalo 26-dvadesetšest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 25-dvadesetpet odbornika, “protiv” je bio 1-jedan 
odbornik i “uzdržanih” nije bilo)  usvojila

ODLUKU O IZMJENAMA I DOPUNAMA ODLUKE O NAKNADAMA ZA RAD I DRUGIM 
PRIMANJIMA ODBORNIKA I LICA KOJE BIRA - IMENUJE SKUPŠTINA OPŠTINE

U 19,00 časova prekinut je rad 3. sjednice Skupštine opštine Budva, a predsjedavajući je objavio da će se 
zasijedanje nastaviti u petak, 28.12.2012. godine sa početkom u 09,00 časova.

NASTAVAK 3. SJEDNICE SKUPŠTINE OPŠTINE BUDVA, ODRŽANE 28. DECEMBRA 2012. GO-
DINE U VELIKOJ SALI OPŠTINE BUDVA, SA POČETKOM U 09,10 ČASOVA

Sjednicom je predsjedavao  Boro Lazović, predsjednik  Skupštine opštine Budva.
Izvršena je prozivka odbornika da bi se utvrdio kvorum.

PRISUTNI ODBORNICI: 

1. Armenko Aleksandar 10. Leković Nataša
2. Balević Milan 11. Ljubanvić Gojko
3. Banović Radomir 12. Medin-Stanić Branka
4. Božović Dušan 13. Mitrović Andrija
5. Vuković Marko 14. Petković Ante
6. Vučetić Vesna 15. Popović Srđa
7. Delić Radovan 16. Pribilović Đorđije
8. Kuljača Vojo 17. Radoman Blažo
9. Lazović Boro 18. Radulović Radovan

19. Tomović Radosav

ODSUTNI ODBORNICI:

1. Backović Mihailo 7. Kotarac Tijana
2. Božović Milo 8. Pejović Mijomir
3. Vujičić Božidar 9. Perović Časlav
4. Vujović Đorđije 10. Purić Nada
5. Gregović Jovan 11. Rađenović Krsto
6. Đurašković Lucija 12. Ratković Sanja

 13. Džaković Stevan

Predsjedavajući Boro Lazović je konstatovao da sjednici prisustvuje 19 odbornika od ukupno 32 od-
bornika i da Skupština može da počne sa radom.

8.
Prešlo  se  na  razmatranje  osme  tačke  dnevnog  reda:  Predlog  Odluke  o  davanju  saglasnosti  na 

kreditno zaduženje JP “Vodovod i kanalizacija” Budva.

Predlagač ovog akta je predsjednik Opštine  a predstavnik predlagača je Mihailo Đurović,  sekretar 
Sekretarijata za privredu i finansije.

 Predsjedavajući Boro Lazović je objavio da su na sjednicu u međuvremenu stigli odbornici Mijomir 
Pejović, Božidar Vujičić, Tijana Kotarac i Lucija Đurašković, tako da sjednici prisustvuje 23 odbornika.

U pretresu po ovoj  tački  dnevnog reda učestvovali  su odbornici:  Milan Balević,  Mijomir Pejović, 
Božidar Vujičić, Srđa Popović, Ante Petković, Boro Lazović, Lucija Đurašković i Đorđije Pribilović, a od 
ostalih prisutnih na sjednici je učestvovao Milenko Medigović, direktor JP "Vodovod i kanalizacija".

Odbornik  Milan  Balević,  ispred  Kluba  odbornika  PCG,  je  istakao  da  odbornici  ove  partije  neće 
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podržati usvajanje ovog akta.
Odbornik Srđa Popović, ispred Kluba odbornika DPS-a, je istakao da će odbornici ove partije podržati 

usvajanje ovog akta.

Odbornik Božidar Vujičić, u svojstvu predlagača 7. tačke dnevnog reda, koja je usvojena na zasjedanju 
prethodnog dana - Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o naknadama za rad i drugim primanjima 
odbornika i lica koje bira - imenuje Skupština opštine, dao je napomenu da se Odluka odnosi samo na 
odbornike.

Zapisničar je konstatovao da je na sjednicu u međuvremenu stigao odbornik Stevan Džaković, tako da 
sjednici prisustvuje 24 odbornika.

Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o davanju saglasnosti na kreditno zaduženje JP “Vodovod 
i kanalizacija” Budva.

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova  (ukupno je 
glasalo 24-dvadesetčetiri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18-osamnaest odbornika, “protiv” je bilo 3-tri 
odbornika i “uzdržanih” je bilo 3-tri odbornika)  usvojila

ODLUKU O DAVANJU SAGLASNOSTI NA KREDITNO ZADUŽENJE JP “VODOVOD I 
KANALIZACIJA” BUDVA

Predsjednik Opštine je dostavio Zahtjev za povlačenje tačaka sa dnevnog reda, broj 0101-926/1 od 
27.12.2012. godine, i dao obrazloženje za povlačenje  9., 10. i 11. tačke dnevnog reda:

-  Predlog Odluke  o  smanjenju osnovnog kapitala  privrednog društva "Budva Holding" d.o.o. 
Budva;
-  Predlog  Odluke  o  izmjeni  Statuta  društva  sa  ograničenom  odgovornošću  "Budva  Holding" 
Budva;
-  Predlog  Odluke  o  unošenju  nenovčanog  kapitala  u  Joint-venture  društvo  “Montenegro  golf 
course” d.o.o. Kotor.

9.
Prešlo se na razmatranje devete tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o razmjeni nepokretnosti (KO 

Petrovac).
Predlagač  ovog  akta  je  predsjednik  Opštine  a  predstavnik  predlagača  je  Novak  Klisić,  sekretar 

Sekretarijata za zaštitu imovine.

U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Đorđije Pribilović, Božidar Vujičić, 
Gojko Ljubanović, Stevan Džaković i Balević Milan.

Odbornik Milan Balević, ispred Kluba odbornika PCG, je istakao da će odbornici ove partije podržati 
usvajanje ovog akta.

Predsjedavajući  Boro Lazović je objavio da su na sjednicu u međuvremenu stigli  odbornici  Nada 
Purić, Jovan Gregović i Đorđije Vujović, tako da sjednici prisustvuje 27 odbornika. 

Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o razmjeni nepokretnosti (KO Petrovac).

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova  (ukupno je 
glasalo 25-dvadesetpet odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18-osamnaest odbornika, “protiv” je bilo 6-šest 
odbornika i “uzdržan” je bio 1-jedan odbornik)  usvojila

ODLUKU O RAZMJENI NEPOKRETNOSTI (KO PETROVAC)

10.
Prešlo  se  na  razmatranje  desete  tačke  dnevnog reda:  Predlog  Odluke  o  suosnivanju Boćarskog 

kluba "Maini".
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Predlagač ovog akta je predsjednik Opštine  a predstavnik predlagača je Rajka Špadijer, sekretarka 
Sekretarijata za društvene djelatnosti.

U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Božidar Vujičić i Stevan Džaković.
Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o suosnivanju Boćarskog kluba "Maini".

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština jednoglasno (ukupno je glasalo 
26-dvadesetšest  odbornika,  od  kojih  je  ”za”  glasalo  26-dvadesetšest  odbornika,  “protiv”  nije  bilo  i 
“uzdržanih” nije bilo)  usvojila

ODLUKU O SUOSNIVANJU BOĆARSKOG KLUBA "MAINI"

Prije prelaska na razmatranje jedanaeste tačke dnevnog reda,  predsjedavajući je predložio da se, radi 
efikasnosti i racionalnosti rada, a na osnovu člana 84. Poslovnika, spoji razmatranje tačaka  11 i 12 te da se o 
njima vodi zajednički pretres, a odlučuje odvojeno, tj. pojedinačno po svakoj tački. 

Stavljen je na glasanje  predlog o spajanju rasprave po tačkama  11 i 12 dnevnog reda.

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština jednoglasno (ukupno je glasalo 
26-dvadesetšest  odbornika,  od  kojih  je  ”za”  glasalo  26-dvadesetšest  odbornika,  “protiv”  nije  bilo  i 
“uzdržanih” nije bilo)  prihvatila

Predlog da se spoji rasprava po tačkama 11 i 12 dnevnog reda

Prešlo se na razmatranje 11. i 12. tačke dnevnog reda:
  - Predlog Odluke o izmjeni Odluke o pristupanju izmjenama i dopunama Poslovnika Skupštine 
opštine Budva (“Sl. list Opštine Budva” br. 1/10) i

- Predlog Poslovnika Skupštine opštine Budva.

 Predlagač  ovih  akata  je  Komisija  za  izradu  Poslovnika  Skupštine  opštine  Budva,  a  predstavnik 
predlagača je predsjednik Komisije Mihailo Kapisoda, u čijem je odsustvu obrazloženje dala Lidija Zirojević,  
članica Komisije.

Na tekst Predloga Poslovnika podnesen je Amandman od strane odbornika Mijomira Pejovića, 
zaveden pod brojem 0101-889/1 od 21.12.2012. godine. Komisija za izradu Poslovnika je dostavila 
odbornicima Mišljenje u vezi navedenog amandmana, br. 0104-889/2 od 24.12.2012. godine.     

U pretresu po ovim tačkama dnevnog reda učestvovali su odbornivi: Mijomir Pejović i Boro Lazović.

Glasanje se vršilo pojedinačno po svakoj tački.

 Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o izmjeni Odluke o pristupanju izmjenama i dopunama 
Poslovnika Skupštine opštine Budva (“Sl. list Opštine Budva” br. 1/10) 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština jednoglasno (ukupno je glasalo 
25-dvadesetpet odbornika, od kojih je ”za” glasalo 25-dvadesetpet odbornika, “protiv” nije bilo i “uzdržanih” 
nije bilo)  usvojila

ODLUKU O IZMJENI ODLUKE O PRISTUPANJU IZMJENAMA I DOPUNAMA POSLOVNIKA 
SKUPŠTINE OPŠTINE BUDVA (“SL. LIST OPŠTINE BUDVA” BR. 1/10)

Skupština se, shodno članu 130.  Poslovnika, prije glasanja o ovoj tački dnevnog reda, prethodno 
izjasnila o Amandmanu podnesenom od strane odbornika Mijomira Pejovića.

Stavljen je na glasanje Amandman na Predlog Poslovnika Skupštine opštine Budva, podnesen od 
strane odbornika Mijomira Pejovića.

Nakon obavljenog glasanja,  predsjedavajući  je  objavio  da  Skupština  većinom glasova  (ukupno je 
glasalo 25-dvadesetpet odbornika, od kojih je ”za” glasalo 8-osam odbornika, “protiv” je bilo 17-sedamnaest 
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odbornika i “uzdržanih” nije bilo) nije prihvatila
AMANDMAN

br. 0101-889/1 podnesen od strane odbornika Mijomira Pejovića

   Stavljen je na glasanje Predlog Poslovnika Skupštine opštine Budva

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova  (ukupno je 
glasalo 25-dvadesetpet odbornika, od kojih je ”za” glasalo 20-dvadeset odbornika, “protiv” je bio 1-jedan 
odbornik i “uzdržanih” je bilo 4-četiri odbornika)  usvojila

POSLOVNIK SKUPŠTINE OPŠTINE BUDVA

13.
Prešlo se na razmatranje trinaeste tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o 

obrazovanju radnih tijela Skupštine opštine Budva (“Sl. list opštine Budva” 4/05)

Predlagač ovog akta je predsjednik Opštine,  a predstavnik predlagača je odbornik Srđa Popović, u 
čijem je odsustvu obrazloženje dala Lidija Zirojević, sekretarka Skupštine. 

Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o obrazovanju radnih tijela 
Skupštine opštine Budva (“Sl. list opštine Budva” 4/05)

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština jednoglasno (ukupno je glasalo 
25-dvadesetpet odbornika, od kojih je ”za” glasalo 25-dvadesetpet odbornika, “protiv” nije bilo i “uzdržanih” 
nije bilo)  usvojila

ODLUKU O IZMJENI I DOPUNI ODLUKE O OBRAZOVANJU RADNIH TIJELA 
SKUPŠTINE OPŠTINE BUDVA (“SL. LIST OPŠTINE BUDVA” 4/05)

14.
Prešlo se na razmatranje četrnaeste tačke dnevnog reda: Predlog Programa rada Skupštine opštine 

Budva za 2013. godinu

Predlagači ovog akta su: predsjednik Opštine Budva i odbornici Skupštine opštine Budva, a uvodno 
obrazloženje je dao predsjednik Skupštine opštine Budva Boro Lazović.

U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Đorđije Pribilović, Radosav Tomović, 
Lucija  Đurašković,  Đorđije  Vujović,  Božidar  Vujičić,  Mijomir  Pejović  i  Gojko Ljubanović,  a  od  ostalih 
prisutnih na sjednici je učestvovala Rajka Špadijer, sekretarka Sekretarijata za društvene djelatnosti.

 
Stavljen je na glasanje Predlog Programa rada Skupštine opštine Budva za 2013. godinu

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova  (ukupno je 
glasalo  25-dvadesetpet  odbornika,  od  kojih  je  ”za”  glasalo  18-osamnaest  odbornika,  “protiv”  nije  bilo  i 
“uzdržanih” je bilo 7-sedam odbornika)  usvojila

PROGRAM RADA SKUPŠTINE OPŠTINE BUDVA ZA 2013. GODINU

15.
Prešlo se na razmatranje petnaeste tačke dnevnog reda:  Predlog Rješenja o imenovanju Opštinke 

izborne komisije

Predlagač ovog akta je Odbor za izbor i  imenovanja,  a predstavnik predlagača je Dušan Božović, 
predsjednik Odbora.

U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Đorđije Pribilović, Božidar Vujičić, 
Mijomir Pejović, Boro Lazović i Đorđije Vujović.  
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Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o imenovanju Opštinke izborne komisije

Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 
(ukupno je glasalo 22-dvadesetdva odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17-sedamnaest odbornika, “protiv” je 
bilo 2-dva odbornika i “uzdržanih” je bilo 3-tri odbornika)  usvojila

RJEŠENJE O IMENOVANJU OPŠTINKE IZBORNE KOMISIJE

16.
Prešlo se na razmatranje šesnaeste tačke dnevnog reda: Predlog Rješenja o određivanju odbornika 

Skupštine opštine Budva koji će prisustvovati pri sklapanju braka.

Predlagač ovog akta je Odbor za izbor i  imenovanja,  a predstavnik predlagača je Dušan Božović, 
predsjednik Odbora.

Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o određivanju odbornika Skupštine opštine Budva koji će 
prisustvovati pri sklapanju braka.

Nakon  obavljenog  glasanja,  zamjenica  predsjedavajućeg  je  objavila  da  je  Skupština  jednoglasno 
(ukupno je glasalo 18-osamnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18-osamnaest odbornika, “protiv” nije 
bilo i “uzdržanih” nije bilo)  usvojila

RJEŠENJE O ODREĐIVANJU ODBORNIKA SKUPŠTINE OPŠTINE BUDVA KOJI ĆE 
PRISUSTVOVATI PRI SKLAPANJU BRAKA

17.
Prešlo se na razmatranje sedamnaeste tačke dnevnog reda: Razmatranje Izvještaja o radu JPU 

“Ljubica V. Jovanović- Maše” Budva  za školsku 2011/2012 godinu.

Izvjestilac ove tačke dnevnog reda je g-đa Vera Šaranović, direktorka JPU “Ljubica V. Jovanović- 
Maše”.

U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Mijomir Pejović, Nada Purić, Ante 
Petković, Tijana Kotarac, Lucija Đurašković i Radovan Delić.

18.
Prešlo se na razmatranje osamnaeste tačke dnevnog reda: Razmatranje Izvještaja o radu JU 

Osnovna škola "Stefan Mitrov Ljubiša" za školsku 2011/2012 godinu.

Izvjestilac ove tačke dnevnog reda je g-din Jovan Radulović, predstavnik JU Osnovna škola "Stefan 
Mitrov Ljubiša".

U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Mijomir Pejović, Tijana Kotarac, 
Lucija Đurašković, Božidar Vujičić, Gojko Ljubanović i Boro Lazović, a od ostalih prisutnih na sjednici su 
učestvovali: Slavko Dašić, direktor JU Osnovna škola „Mirko Srzentić“ i Veselin Marković, predsjednik OO 
SNP-a.

Prije prelaska na razmatranje devetnaeste tačke dnevnog reda zamjenica predsjedavajućeg je predložila 
da se spoji razmatranje 19., 20., 21. i 22. tačke dnevnog reda, što su odbornici prihvatili.

Izvjestioci ovih tačaka dnevnog reda su: g-đa Zorica Stanković, direktorica JU „Druga osnovna škola“; 
g-din Slavko Dašić, direktor JU Osnovna škola „Mirko Srzentić“; g-din Budimir Novićević, v.d. direktora JU 
Srednja mješovita škola „Danilo Kiš“ i g-đa Ninoslava Zlatković, direktorica JU „Škola za osnovno muzičko 
obrazovanje“.

U pretresu po ovim tačkama dnevnog reda učestvovali su odbornici: Radovan Delić, Nada Purić, 
Božidar Vujičić, Branka Medin-Stanić, Lucija Đurašković, Mijomir Pejović, Tijana Kotarac, a od ostalih 
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prisutnih na sjednici je učestvovala Rajka Špadijer, sekretarka sekretarijata za društvene djelatnosti.

23.
Prešlo se na razmatranje  dvadesettreće tačke dnevnog reda:  Razmatranje Izvještaja o radu JZU 

"Dom zdravlja" Budva za 2011.godinu.

Izvjestilac ove tačke dnevnog reda je g-din Zoran Špadijer, direktor JZU „Dom zdravlja“ Budva.

U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Božidar Vujičić, Radovan Delić i 
Nada Purić.

24.
Prešlo se na razmatranje dvadesetčetvrte tačke dnevnog reda: Razmatranje Izvještaja o radu Uprave 

policije PJ Budva za 2011. godinu.

U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovao je odbornik Božidar Vujičić.

Pošto je završen rad po utvrđenom dnevnom redu, predsjedavajući je zaključio 3. sjednicu SO Budva u 
15,20 časova.     

SKUPŠTINA OPŠTINE BUDVA

                  PREDSJEDNIK SKUPŠTINE,
               Boro Lazović   

                         

     Obrađivač,                                                    SEKRETAR SKUPŠTINE, 
Mira Ljubanović                                                 Lidija Zirojević
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